



O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI
OLIY TA’LIM, FAN VA INNOVATSIYALAR VAZIRLIGI
O‘ZBEKISTON DAVLAT JAHON TILLARI UNIVERSITETI
“IJTIMOIY DAVLATDA INSON HUQUQLARINI TA’MINLASHNING
GLOBAL AHAMIYATI VA ZAMONAVIY YONDASHUVLAR”

mavzusida Xalqaro miqyosdagi ilmiy-amaliy anjuman
AXBOROT XATI

Ushbu xalqaro ilmiy-amaliy anjuman Oliy ta’lim, fan va innovatsiyalar vazirligining 2026 yil 16-yanvardagi 11-son Buyrug‘iga asosan 2026-yil 25-mart kuni O‘zbekiston davlat jahon tillari universitetida o‘tkazilishi rejalashtirilgan.

Anjuman o‘tkazilishiga mas’ul: O‘zDJTU Xalqaro jurnalistika fakulteti Ijtimoiy fanlar kafedrası.

Anjumanda quyidagi masalalar muhokama qilinadi:

1-sho‘ba. Ijtimoiy davlatning tushunchasi va asosiy tamoyillari

2-sho‘ba. Inson huquqlarini ta’minlashning global ahamiyati va xalqaro hamkorlik

3-sho‘ba. Barqaror rivojlanish maqsadlari bilan inson huquqlarining o‘zaro bog‘liqligi

4-sho‘ba. Inson huquqlarini ta’minlash orqali ijtimoiy davlatni rivojlantirishda xalqaro integratsiyalashuv

Anjuman materiallarini rasmiylashtirishga qo‘yiladigan talablar:

Maqola, tezis materiallari o‘zbek (lotin alifbosida), rus, ingliz, nemis, fransuz, ispan tillarida qabul qilinadi.

Maqola hajmi 3 betdan 5 betgacha, 1,5 intervalda (chapdan 3 sm, yuqori va pastdan 2 sm, o‘ng tomondan 1,5 sm, varaq bichimi A4 formatda, 210x297mm), Microsoft Word muharririda, matnlar Times New Roman, 14 o‘lchamli shriftida. Mavzu bosh harflarda qoraytirilib, varaqning o‘rtasiga yoziladi, keyingi qatorlarga muallifning ismi-sharifi, ilmiy darajasi yoki ilmiy unvoni, ish joyi, telefon raqami, elektron pochta manzili kursiv holatda yoziladi.

Maqola ichidagi havolalar “[1]” kabi tartibda belgilanadi. Jadvallar, grafiklar va turli diagrammalarni rasm shaklida rasmiylashtirishi zarur. Maqola so‘ngida foydalanilgan adabiyotlar ro‘yxati foydalanish ketma-ketligi bo‘yicha yozilishi kerak.

Maqola faylini nomlashda sho‘ba raqami va muallif familiyasi yoziladi. (Masalan: 4-sh. Xazratqulov Sh.doc)

Anjuman materiallari 2026-yil 10-mart kuniga qadar zamonov754z@gmail.com elektron pochta yoki @Gulnoza_Xushmatova telegram manzili orqali qabul qilinadi.

Tashkiliy qo‘mita maqolalarni tanlab olish huquqiga ega. Yuqoridagi talablarga javob bermaydigan va ilmiy yondashilmagan maqolalar to‘plamga kiritilmaydi hamda mualliflarga qaytarilmaydi. Tahrir hay’ati tomonidan nashrga tavsiya etilgan maqola va tezislari chop etiladi.

Konferensiyaga taqdim etilgan materiallar Google Scholar tizimlarida indeksatsiyalanadi (Raqamli obyekt identifikatori (DOI) beriladi).

To‘plamga kiritilgan har bir maqola uchun 100.000 (bir yuz ming) so‘mdan to‘lov qabul qilinadi. Murojaat uchun @konferensiya_2026_falsafa tel.: +99890 940-05-47.

Anjumanga qiziqish bildirganligingiz uchun minnatdormiz!

Tashkiliy qo‘mita

Namuna:

INSON HUQUQLARINI TA'MINLASH ORQALI IJTIMOIIY DAVLATNI RIVOJLANTIRISH ISTIQBOLLARI

I.F.O

f.f.n., dotsent, O‘zbekiston davlat jahon tillari universiteti,

(+99890 000-00-00, taa@jbnuu.uz)

Annotatsiya: matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn
matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn
matn.

Kalit soʻzlar: matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn
matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn.

$\text{Matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn}$
 $\text{matn matn matn matn matn matn [1]. Matn matn matn matn matn matn matn matn}$
 $\text{matn matn matn matn matn matn matn matn}.$

Foydalanilgan adabiyotlar:

1. O‘zbekiston Respublikasining 2023 yil 1 maydagi “O‘zbekiston Respublikasi Konstitutsiyasi to‘g‘risida”gi №O‘RQ-837-son Qonuni. <https://lex.uz/pdfs/6445145>.
2. Кушаев У.Р., Дорошина И.Г. Толерантность: энциклопедический словарь. – Пенза: Научно-издательский центр «Социосфера», 2014. – 484 с.
3. Исмаилова Г. Миллий бошқарув: тарих ва тараққиёт./ “Маҳалла кўзгуси” журнали. –Т.: 2007. -Б. 35.



**МИНИСТЕРСТВО ВЫСШЕГО ОБРАЗОВАНИЯ, НАУКИ И ИННОВАЦИЙ
РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН**

УЗБЕКСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ УНИВЕРСИТЕТ МИРОВЫХ ЯЗЫКОВ

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

о проведении Международной научно-практической конференции
на тему:

**«ГЛОБАЛЬНОЕ ЗНАЧЕНИЕ И СОВРЕМЕННЫЕ ПОДХОДЫ ПО ОБЕСПЕЧЕНИЮ ПРАВ
ЧЕЛОВЕКА В СОЦИАЛЬНОМ ГОСУДАРСТВЕ»**

Данная Международная научно-практическая конференция планируется к проведению 25 марта 2026 года в Узбекском государственном университете мировых языков в соответствии с Приказом Министерства высшего образования, науки и инноваций за номером-11 от 16 января 2026 года.

Ответственный за проведение конференции: кафедра общественных наук факультета Международной журналистики УзГУМЯ.

На конференции предполагается обсуждение следующих вопросов:

1-я секция. Понятие и основные принципы социального государства.

2-я секция. Глобальное значение обеспечения прав человека и международное сотрудничество.

3-я секция. Взаимосвязь целей устойчивого развития и прав человека.

4-я секция. Международная интеграция в развитии социального государства через обеспечение прав человека.

Требования к оформлению материалов конференции:

Статьи и тезисы принимаются на узбекском (латиница), русском, английском, немецком, французском и испанском языках.

Объём статьи — от 3 до 5 страниц, межстрочный интервал 1,5 (поля: слева — 3 см, сверху и снизу — 2 см, справа — 1,5 см; формат страницы А4, 210×297 мм), редактор Microsoft Word, шрифт Times New Roman, размер 14. Название статьи печатается прописными буквами, полужирным шрифтом, по центру страницы. На следующей строке курсивом указываются фамилия, имя автора, учёная степень или учёное звание, место работы, номер телефона и адрес электронной почты.

Ссылки в тексте оформляются в порядке нумерации в виде “[1]”. Таблицы, графики и диаграммы должны быть представлены в виде рисунков. В конце статьи необходимо привести список использованной литературы в порядке её упоминания.

При названии файла статьи указываются номер секции и фамилия автора (например: 4-sh. Hazratqulov Sh.doc).

Материалы конференции принимаются до 10 марта 2026 года по электронной почте: zamonov754z@gmail.com или через Telegram: @Gulnoza_Xushmatova.

Оргкомитет оставляет за собой право отбора статей. Материалы, не соответствующие вышеуказанным требованиям и не имеющие научного характера, в сборник не включаются и авторам не возвращаются. Статьи и тезисы, рекомендованные редакционной коллегией, будут опубликованы.

Материалы, представленные на конференцию, индексируются в системе Google Scholar (с присвоением цифрового идентификатора объекта — DOI). За каждую статью, включённую в сборник, взимается плата в размере 100 000 (сто тысяч) сумов.

Для обращения: @konferensiya_2026_falsafa. Телефон: +99890 940-05-47.

**Благодарим за проявленный интерес к конференции!
Организационный комитет.**

И.Ф.О.
ских наук, доцент, **Узбекский государственный университет**
мировых языков,
(+99890 000-00-00, taa@ibnuu.uz)

Ключевые слова: текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст
текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст.

[illegible]

1. Закон Республики Узбекистан № О'РQ-837 от 1 мая 2023 года «О Конституции Республики Узбекистан». <https://lex.uz/pdfs/6445145>.
2. Кушаев У.Р., Дорошина И.Г. Толерантность: энциклопедический словарь. – Пенза: Научно-издательский центр «Социосфера», 2014. – 484 с.
3. Исмаилова Г. Национальное управление: история и развитие // Журнал «Махалля кузгуси». – Т.: 2007. – С. 35.



**MINISTRY OF HIGHER EDUCATION, SCIENCE AND INNOVATIONS OF
REPUBLIC OF UZBEKISTAN**

**UZBEKISTAN STATE WORLD LANGUAGES UNIVERSITY
INFORMATION LETTER**

of the International scientific-practical conference on the topic
**“GLOBAL SIGNIFICANCE AND CONTEMPORARY APPROACHES TO
ENSURING HUMAN RIGHTS IN A SOCIAL STATE”**

This international scientific-practical seminar is organized based on the order of the Ministry of Higher Education, Science, and Innovations of the Republic of Uzbekistan, dated January 16, 2026, No. 11, and is planned to be held on March 25, 2026, at Uzbekistan State World Languages University.

The conference is organized by: Department of Social Science, Faculty of International Journalism, UzSWLU.

The following issues will be discussed at the conference:

Section 1: The concept and basic principles of the social state

Section 2: The global importance of ensuring human rights and international cooperation.

Section 3: The interrelationship between sustainable development goals and human rights

Section 4: International integration in the development of a social state through ensuring human rights.

Requirements for article formation:

Articles and theses are accepted in Uzbek (Latin script), Russian, English, German, French, Spanish, and Turkish languages.

The length of the article should be between 3 and 5 pages, with 1.5 line spacing (left margin 3 cm, top and bottom margins 2 cm, right margin 1.5 cm, A4 format paper size 210x297 mm), text should be in Microsoft Word, Times New Roman font, size 14. The title should be in uppercase letters and centered, followed by the author's name, academic degree or title, workplace, phone number, and email address in italics.

In-text references should be indicated as “[1]”. Tables, charts, and diagrams must be formatted as images. The reference list should be written in the order of usage.

The file name should include the section number and the author's last name (e.g., 4. Usmanov S.doc).

Conference materials should be submitted by March 10, 2026, to the zamonov754z@gmail.com or via Telegram at @Gulnoza_Xushmatova.

The organizing committee reserves the right to select materials for publication. Materials that do not meet the above requirements or lack scientific approach will not be included in the proceedings and will be returned to the authors. Materials recommended by the editorial board will be published.

The materials presented at the conference will be indexed in Google Scholar (a Digital Object Identifier (DOI) will be assigned).

For each article included in the collection, a payment of 100,000 (ten thousand) sum is accepted. Telephone number for contact: @konferensiya_2026_falsafa +99890 940-05-47.

**Thank you for your interest in the conference!
Organizing Committee.**

Example:

PROSPECTS FOR DEVELOPING A SOCIAL STATE THROUGH THE PROTECTION OF HUMAN RIGHTS

Full name

PhD, Associate Professor, Uzbekistan state world languages university

(+99890 000-00-00, taa@jbnuu.uz)

Abstract: text text text text text text text text text text text text text text
text text text text text. Text text text text text text text text text text text text
text text text text text text text text text text text text text.

Keywords: text text text text text text text text text text text text text text.

Text text text text text text text text text text text text text text
text text text text text text text text text text text text text text text
text text text text text text text text text text text text text text [1].

Text text text text text text text text text text text text text text text text
text text text text text text text text text text text text text text text text.

References:

1. O‘zbekiston Respublikasining 2023 yil 1 maydagi “O‘zbekiston Respublikasi Konstitutsiyasi to‘g‘risida”gi №O‘RQ-837-son Qonuni. <https://lex.uz/pdfs/6445145>.
2. Кушаев У.Р., Дорошина И.Г. Толерантность: энциклопедический словарь. – Пенза: Научно-издательский центр «Социосфера», 2014. – 484 с.
3. Исмаилова Г. Миллий бошқарув: тарих ва тараққиёт./ “Маҳалла кўзгуси” журнали. –Т.: 2007. -Б. 35.